
 
 

 
 
 
 
 
 
 

HER GECEYİ KADİR BİL 
 

Esselamu Aleykum ve Rahmetullah 
Eûzübillâhimine’ş-şeytâni’r-racim, Bismillâhirrahmânirrahim. 

Vesselatu Vesselamu ala Resulina Muhammedin Seyyidul evvelin vel ahirin. 
Medet Ya Resulullah, Medet ya Sadat-ı Ashab-ı Resulullah, Medet ya Meşayihina, 

Şeyh Abdullah Dağıstani, Şeyh Muhammed Nazım el Hakkani, destur. 
Tarikatuna’s sohbe vel hayru fi’l cemiyya. 

Bugün adet üzere, Ramazan ayının yirmi yedinci gecesi Kadir Gecesi olarak kutlanır, 
bu gece ihya olmaya çalışılır. Bu güzel bir adettir hâlbuki Kadir Gecesi’nin hangi gece olduğu 
belli değil, Allah Azze ve Celle onu saklamış. O gece bin aydan daha hayırlı, bir ömürden 
daha hayırlı bir gecedir.  

“O geceyi nasıl yakalayacağız?” diye insanlar soruyor. Peygamber Efendimiz 
(s.a.v.)’in bu konuda hadisleri var. O gecenin havası, ışığı tarif edilmiş ama insanlar istediği 
kadar araştırsın, bilemez. Bunun Allah’ın izniyle kolayı var, Peygamber Efendimiz (s.a.v.)’in 
yoludur, tarikat yoludur ki her geceyi Kadir bileceksin, bütün sene aynı şekilde ibadet 
edeceksin, o gecelere hürmet edeceksin. Hicri sene üç yüz elli beş gündür, hiçbirini 
kaçırmazsan, o Kadir Gecesi’ni de kaçırmış olmazsın, sana sevap, fazilet gelmiş olur. Öteki 
gecelerde de sen o niyetle olduğun için onların da faziletini, sevabını kazanmış olursun.  

Allah’a şükür bizim tarikat adabı, Peygamber Efendimiz (s.a.v.)’in yolu üzerine 
olduğu için yatmadan önce iki rekat namaz kılıp, ondan sonra teheccüde kalktın mı o geceyi 
ihya etmiş olursun. İlla bütün gece uyanık kalmak değil maksat, o geceyi ibadetle geçirmektir. 
Yatıp, teheccüde kalkıp ibadetlerini yaparak o geceyi ihya etmiş olursunuz. O vakit 
kaçırmazsın, o fazilete nail olursun. “Bu gece yoruldum, kalkmayayım.” demeyin. Şeytan 
insanın uykusunu getirebiliyor. Yatmadan önce muhakkak o iki rekâtı kılın, sabah namazı 
olmadan önce de kalkıp iki rekât teheccüd namazı kılsanız o gece ihya olmuş olur. Bütün 
gece ayakta geçirmiş gibi sayılırsınız diyor Peygamber Efendimiz (s.a.v.).  

Yirmi yedinci gecede Kadir Gecesi hürmetine ibadet eden de faziletine nail olur. Bu 
her şeyde böyledir. Müslümanın, yapacağı şeyleri hafife almaması lazım. “Ben bunu bugün 
yapmayayım, şunu yapmayayım…” demeyin. O kıymetli şeyleri ikinci defa bulamazsın. 
Peygamber Efendimiz (s.a.v.) yemek için de aynı şeyi söylüyor. Her yemekte bir lokma 
vardır ki bereket ondadır, şifa ondadır, onu ihmal etmeyin, tabağınızı temizleyip, silip, bir 
şey bırakmayın. Olabilir ki bereket o bıraktığın lokmadadır, şifa oradadır.  

Her şeyde bir fayda var, bir hikmet var, hiçbir şeyi hafife almayın. Allah yardımcımız 
olsun inşallah, Allah bu Kadir Gecemizi mübarek eylesin, nice senelere inşallah hayırla,  
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
sahip gelmesiyle erişiriz. Bu gecelerde; “Allah’ım bizi affet, Sen affı seversin” diye dua edilir. 
Kadir Gecesi’nin duasıdır, bunu bu gece de başka gecelerde de daima yapabilirsiniz. Allah 
mübarek eylesin. 
 
Ve Min Allahu Tevfik 
El Fatiha      
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